
Aan: Burgemeester en Wethouders Gemeente Medemblik , 
en de raadsfracties van Gemeente 

Medemblik 

Wognum , 2 mei 2025 

Geachte bestuurders en beleidsmakers , 

Op 1 mei jl. ben ik aanwezig geweest bij een presentatie van een bouwproject dat te boek staat 

als Nibbixwoud-west. Een project dat 200 huizen omvat. Aan de oostkant van Nibbixwoud heeft 

een andere ontwikkelaar plannen om daar ook woningen te realiseren. 

Dat een project ten noorden van Wognum in de wachtkamer staat vanwege energiecongestie is 

treurig maar uiteindelijk zal dit ook verwezenlijkt worden. 

In Zwaagdijk-west is men op dit moment hard bezig met bouwen. 

Aan de Hoornseweg heeft men een schets gemaakt voor een project met 288 arbeidsmigranten. 

En bij al die projecten gaat het om woningen die bemenst worden door ingezetenen van 

Gemeente Medemblik. 

Hoewel in onderzoek van bijvoorbeeld Sweco veel belang wordt gehecht aan de aanwezigheid 

van “boodschappencentra” , blijft een ander item on(der)belicht. 

Het gaat om gezondheidszorg , iets duidelijker , eerstelijns gezondheidszorg. 

Een inventarisatie laat zien dat in het gebied Wognum , Nibbixwoud , Zwaagdijk-west en 

Benningbroek een chronisch tekort aan huisartsenzorg beschikbaar is. 

Praktijken zijn overvol en de druk om nieuwe mensen in te schrijven wordt steeds groter. Voor een 

steeds groter wordende groep mensen is een normale relatie met een huisarts niet meer 

mogelijk en dat is op zijn minst zorgelijk. 

Nu wordt bijvoorbeeld een , oneigenlijk , beroep gedaan 
op 

huisartsen die de 

pensioengerechtigde leeftijd hebben bereikt. Huisartsen die juist afgestudeerd zijn hebben er 

geen trek in om als solist een praktijk te beginnen , veel kosten , hoge druk , 
en veel 

verantwoordelijkheid. 

De prangende vraag is of Gemeente Medemblik achterover kan blijven leunen door te zeggen 

“het is een probleem , 
maar niet onze verantwoordelijkheid”. 

Uiteraard heeft een gemeente geen zorgplicht. Maar dat ontslaat Gemeente Medemblik niet van 

haar taak om initiatief te tonen door beleid te maken die faciliterend is. 

Concreet: neem als gemeente eerstelijns gezondheidszorg als noodzakelijk element op bij de 

ontwikkeling van het plangebied waar u als gemeente mee bezig bent. 

Daar is nu nog gelegenheid voor. Treedt in overleg met partners in de zorg die met hetzelfde 

probleem in hun maag zittem. 

Een aanrader: beschouw de uitkomsten niet als kostenpost maar als investering in een gezonde 

toekomst. 

Ik vind het meer dan prettig een inhoudelijke reactie van u te ontvangen. 

Wegkijken is geen optie 



Met vriendelijke groet , 


